
ZÁPISNICA Č. 4/2024
z XVIII. zasadnutia mestského zastupitel‘stva v Liptovskoni Mikuláši, ktoré sa uskutočnilo
dňa 5. septembra 2024 o 10.00 hod. v malej zasadačke Mestského úradu v Liptovskom
Mikuláši.

PRÍTOMNÍ:
Ing. Ján Blcháč, PhD., primátor mesta

POSLANCI MsZ:
1/ MUDr. Jaroslav Barok
2! Ing. Jozef Bobák
3/ MUDr. Miroslav Bod‘a
4! Ing. Lucia Cukerová
5/ Mgr. Anna Dvorščáková
6/ Ing. Matej Géci
7/ Vladimír Kubo
8/ Mgr. Vincent Kultan
9/ Ing. arch. Martin Lichardus
10/ JUDr. Tomáš Martaus
11! Ing. Tomáš Medved‘
12! Bc. Marek Nemec
13! Mgr. Miroslav Neset
14! Michal Paška
15! Ing. Ľubomír Raši
16/ Mgr. Ján Smieško
17! Mgr. Ľubica Staroňová
18! Mgr. Táňa Šufliarská
19! Ľuboš Trizna
20! Ing. Rudolf Urbanovič
21! MUDr. Marta Voštináková
22! Ing. Mgr. Lucia Záhorská
23! MUDr. Andrea Žideková

OSPRAVEDLNENÍ:
1/ Ing. Jaroslav Čefo
2! Jaroslav Grešo

PRIZVANÍ:
1! Ing. Ivan Košík, poverený prednosta MsÚ
2/ Mgr. Bibiana Forgáčová, hlavná kontrolórka mesta
3! Mgr. Stanislav Bargel, náčelník MsP
4! Mgr. Lenka Mitrengová, vedúca kancelárie vedenia mesta
5! JUDr. Miroslava Javornická, vedúca odboru právneho MsU
6! Mgr. Jaromír Kudláček, vedúci odboru organizačného MsU ‚

7/ Ing. Gabriel Lengyel, vedúci odboru dopravy, životného prostredia a výstavby MsU



8/ Ing. Katarína Šuveríková, vedúca Spoločného obecného úradu ÚR a SP ‚

9/ Mgr. Mária Boltižiarová, vedúca odboru školstva, mládeže, športu a kultúry MsU
10/ Mgr. Erika Sabaková, vedúca odboru sociálneho MsU
11/ Ing. arch. Tatiana Bachtíková, hlavná architektka mesta
12/ Ing. Martin Kögel, riaditel‘ Verejnoprospešných služieb Liptovský Mikuláš
13/ Mgr. René Devečka, riaditel‘ Domu kultúry Liptovský Mikuláš
14/ Mgr. Zuzana Šlauková, riaditel‘ka Zariadenia pre seniorov a domova sociálnych služieb
15/ PaedDr. Katarína Verešová, riaditel‘ka Múzea Janka Král‘a, Liptovský Mikuláš

1/ OTVORENIE ZASADNUTIA

Zasadnutie mestského zastupitel‘stva otvoru a viedol Ing. Ján Blcháč, PhD., primátor
mesta. Uviedol, že z účasti na zasadnutí sa ospravedlnili Ing. Jaroslav Cefo a Jaroslav Grešo.
Prítomných je 23 poslancov a mestské zastupitel‘stvo je uznášaniaschopné.

2/ URČENIE ZAPISOVATEĽA A OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE

Za zapisovatel‘a primátor mesta určil Mgr. Jána Karašinského a za overovatel‘ov
zápisnice MUDr. Miroslava Bod‘u a Mgr. Jána Smieška.

3/ VOĽBA NÁVRHOVEJ KOMISIE

Ing. Ján Blcháč, PhD., primátor mesta, predložil návrh na vol‘bu návrhovej komisie, do
ktorej odporučil zvolit‘ MUDr. Jaroslava Baroka, Ing. Mateja Géciho a Mgr. Miroslava Neseta.

Návrhová komisia v zložení MUDr. Barok, Ing. Géci, Mgr. Neset bola schválená (18 za, 1
nehlasoval).

4/ SCHVÁLENIE PROGRAMU ROKOVANIA

Ing. Ján Blcháč, PhD., primátor mesta, predložil návrh programu rokovania mestského
zastupitel‘stva tak, ako bol zverejnený v pozvánke.

Mgr. Miroslav Neset, predseda návrhovej komisie — predložil na hlasovanie návrh programu
rokovania mestského zastupitel‘stva tak, ako bol zverejnený v pozvánke. Mestské
zastupitel‘stvo predložený návrh programu schválilo (22 za).

PROGRAM:
1/ Otvorenie zasadnutia
2/ Určenie zapisovatel‘a a overovatel‘ov zápisnice
3/ Vol‘ba návrhovej komisie
4/ Schválenie programu rokovania
5/ Návrh na predaj prebytočného majetku, prenechanie majetku do nájmu a

nakladanie s majetkovými právami mesta
Návrh na prevod nehnutel‘ného majetku mesta z dóvodu hodného osobitného zretel‘a
spósobom podľa 9a ods. 15 písm. 1) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom
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znení, vk. ú. Okoličné, na ul. Cédrová v prospech: Ing. Ján Pet‘o, Cédrová 496/11, 031
04 Liptovský Mikuláš — Podbreziny
Návrh na prevod nehnutel‘ného majetku mesta z dóvodu hodného osobitného zretel‘a
spósobom podl‘a 9a ods. 15 písm. 1) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom
znení, v k. ú. Palúdzka, na ul. Vranovská, v prospech: Martin Holéci a manž. Ľudmila
Holéciová, Vranov 50 1/32, 031 01 Liptovský Mikuláš - Palúdzka
Návrh na prevod nehnutel‘ného majetku mesta obchodnou verejnou sút‘ažou podľa 9a
ods. 1 písm. a) zák. Č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, v k. ú. Liptovský
Mikuláš, nachádzajúceho sa na ul. Majeríková, a to: bytu č. 12, na 2 poschodí, vchod č.
1, o celkovej výmere 37,73 m2 v celosti, k nemu prislúchajúci spoluvlastnícky podiel
priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu, na príslušenstve vo
vel‘kosti 3773/1 16086-ín a spoluvlastnícky podiel k pozemku parc. č. KN-C 354/3
zastavaná plocha a nádvorie o výmere 451 m2 vo vel‘kosti 3773/116086-in v bytovom
dome — BYTOVKA C.S.1215, súpisné Číslo 1215, spoluvlastnícky podiel k pozemku
parc. Č. KN-C 354/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 510 m2 vo vel‘kosti
3773/1 16086-ín a spoluvlastnícky podiel k pozemku parc. č. KN-C 354/2 záhrada o
výmere 373 m2 vo vel‘kosti 3773/1 16086-in.
Návrh na prevod nehnutel‘ného majetku mesta obchodnou verejnou sút‘ažou podl‘a 9a
ods. 1 písm. a) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to
pozemku parc. č. KN-C 2189/2 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 123 m2, k. ú.
Liptovský Mikuláš
Návrh na prevod nehnutel‘ného majetku mesta obchodnou verejnou sút‘ažou podľa 9a
ods. 1 písm. a) zák. Č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, a to pozemkov
parc. Č. KN-C 1327/159 ostatná plocha o výmere 218 m2, parc. č. KN-C 1327/160
ostatná plocha o výmere 484 m2 a parc. Č. KN-C 1327/68 ostatná plocha o výmere 20
m2, podl‘a geometrického plánu č. LM — 64/2024 v k. ú. Okoličné
Návrh na prebytoČnost‘ a spósob prevodu nehnutel‘ného majetku mesta z dóvodu
hodného osobitného zretel‘a spósobom podl‘a 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/199 1 Zb.
o majetku obcí v platnom znení, v k. ú. Okoličné, na ul. Vitálišovská, v prospech: Roman
Kubík a manž. Iveta Kubíková, Pálenícka 665/18, 031 04 Liptovský Mikuláš — Okoličné
— uzatvorením zámennej zmluvy
Návrh na prebytočnost‘ a spósob prevodu nehnutel‘ného majetku mesta z dóvodu
hodného osobitného zretel‘a spósobom podľa 9a ods. 15 písm. 1) zák. Č. 138/199 1 Zb.
o majetku obcí v platnom znení, v k. ú. Iľanovo, na ul. Za vodou, v prospech: Ján Fuka
a manž. Jana Filková, M. Pišúta 726/3 6, 031 01 Liptovský Mikuláš — Staré Mesto
Návrh na prebytoČnost‘ a spósob prevodu nehnutel‘ného majetku mesta z dóvodu
hodného osobitného zretel‘a spósobom podl‘a 9a ods. 15 písm. O zák. Č. 138/199 1 Zb.
o majetku obcí v platnom znení, v k. ú. Okoličné, ul. Hrušková v prospech: COOP
Jednota Liptovský Mikuláš, spotrebné družstvo, ul. 1. mája 54, 031 25 Liptovský
Mikuláš, ICO: 00168963
Návrh na prebytočnost‘ a spósob prevodu nehnutel‘ného majetku mesta z dóvodu
hodného osobitného zretel‘a podl‘a 9a ods. 15 písm. 1) zák. Č. 138/1991 Zb. o majetku
obcí v platnom znení, v k. ú. Liptovská Ondrašová, na ul. Role, v prospech: 1. Pavel
Rojček a Monika RojČeková, Pod Dielom 347/42, 031 05 Liptovský Mikuláš —

Liptovská Ondrašová, 2. Andrea Rojčeková, Pod Dielom 347/42, 031 05 Liptovský
Mikuláš — Liptovská Ondrašová; návrh na zrušenie uznesení mestského zastupitel‘stva
Liptovský Mikuláš zo dňa 11. 09. 2023 Číslo 9 1/2023 a zo dňa 11.04.2024 Číslo 25/2024
Návrh na uzatvorenie Zmluvy o zriadení vecného bremena spoČívajúce v práve uloženia
inžinierskej siete — plynovej prípojky a v práve vstupu osób a vjazde vozidiel z dóvodu
údržby, opráv a rekonštrukcie plynovej prípojky a za účelom prevádzkovania tejto siete

3



v k. ú. Palúdzka, ul. Petrovičovo nábrežie, v prospech vlastníkov bytov v BD súp. Č.
1569 a BD súp. Č. 1570
Návrh na uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena
spočívajúce v práve uloženia inžinierskej siete — podzemného káblového elektrického
VN vedenia v k. ú. Liptovská Ondrašová, ul. Revolučná, v prospech spoločnosti
Stredoslovenská distribučná, a.s., Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Zilina
Návrh na uzatvorenie Zmluvy o zriadení vecného bremena spočívajúce v práve uloženia
inžinierskych stavieb — NN elektrická prípojka, teplovod a práva vstupu za účelom
prevádzkovania týchto sjetí, v k. ú. Okoličné, ul. Smrečianska, v prospech spoločnosti
Mestské športové zarjadenia, s.r.o. Stúrova 1989/41, 031 42 Liptovský Mikuláš

6/ Rozpočtové opatrenia mesta Liptovský Mikuláš na rok 2024
7/ Výsledky hospodárenia obchodných spoločností, v ktorých má mesto Liptovský

Mikuláš majetkovú účast‘, za rok 2023
8/ Správa o činnosti združení, v ktorých má mesto Liptovský Mikuláš účast‘, za rok

2023
9/ Správa o výsledku kontroly: Kontrola plnenia uznesení Mestského zastupitel‘stva

v Liptovskom Mikuláši za rok 2023
10/ Správa o výsledku kontroly: Kontrola procesu vybavovania st‘ažností a petícií —

Verejnoprospešné služby Liptovský Mikuláš
11/ Interpelácie poslancov
12/ Informácie
13/ Záver

5/ NÁVRH NA PREDAJ PREBYTOČNÉHO MAJETKU, PRENECHANIE
MAJETKU DO NÁJMU A NAKLADANIE S MAJETKOVÝMI PRÁVAMI
MESTA

Správu predložila JUDr. Miroslava Javornická, vedúca odboru právneho MsÚ.
V prípade bodu „Návrh na prebytočnost‘ a spósob prevodu nehnutel‘ného majetku mesta z
dóvodu hodného osobitného zretel‘a spósobom podt‘a 9a ods. 15 písm. f) zák. Č. 138/199 1 Zb.
o majetku obcí v platnom znení, v k. ú. Okoličné, ul. Hrušková v prospech: COOP Jednota
Liptovský Mikuláš, spotrebné družstvo, ul. 1. mája 54, 031 25 Liptovský Mikuláš, IČO:
00168963“ požiadala o doplnenie konštataČnej časti uznesenia o formuláciu: „Komisia
územného rozvoja a výstavby MsZ dňa 04. 09. 2024 prerokovala z hl‘adiska
územnoplánovacieho návrh prevodu nehnutel‘ného majetku mesta tak, ako je uvedené v časti
II. tohto uznesenia a odporučila odpredaj časti pozemku parc. č. KN-C 773/1 s tým, že rozsah
prístavby je potrebné odsúhlasit‘, aby nezasahoval do plochy „stabilizovaného územia“ (zákaz
zahust‘ovania vnútrobloku) a zároveň odporučila predložený materiál prerokovat‘ v MsZ.“.

Do rozpravy sa prihlásili Mgr. Šufliarská, Mgr. Kultan a Ing. Urbanovič.

Mgr. Táňa Šufharská, poslankyňa mestského zastupitel‘stva — poukázala na to, že sa opät‘
diskutuje k 12-tim bodom súčasne, čo nie je konštruktívne. V prípade bodu „Návrh na
uzatvorenie Zmluvy o zriadení vecného bremena spočívajúce v práve uloženia inžinierskej siete
— plynovej prípojky a v práve vstupu osób a vjazde vozidiel z dóvodu údržby, opráv a
rekonštrukcie plynovej prípojky a za účelom prevádzkovania tejto siete v k. ú. Palúdzka, ul.
Petrovičovo nábrežie, v prospech vlastníkov bytov v BD SÚp. č. 1569 a BD súp. Č. 1570“ ju
prekvapila výška vecného bremena.
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Mr. Vincent Kultan, poslanec mestského zastupitel‘stva — v prípade predaja bytu cez obchodnú
verejnú sút‘až považuje za zvláštne, že mesto na jednej strane predáva byt, ale zároveň chce
budovat‘ nájomné byty.

Ing. Rudolf Urbanovič, zástupca primátora mesta — v prípade rozšírenie predajne Coop Jednota
požiadal o podporu tohto návrhu, ktorý vítajú aj obyvatelia horných Podbrezín. Ciel‘om
spoločnosti je rozšíriť predajňu a tým aj dostupnost‘ sortimentu. Spoločnost‘ zároveň prisl‘úbila
vybudovanie detského ihriska a vysadenie stromov.

JUDr. Miroslava Javornická, vedúca odboru právneho MsÚ — priblížila, že znalecké posudky
predkladajú jednotliví žiadatelia, mesto takto stanovenú hodnotu nevie ovplyvnit‘.

Mgr. Neset — predložil jednotlivé návrhy k bodu „Návrh na prevod nehnutel‘ného majetku
mesta z dóvodu hodného osobitného zretel‘a spósobom podt‘a 9a ods. 15 písm. f) zák. č.
138/199 1 Zb. o majetku obcí v platnom znení, vk. ú. Okoličné, na ul. Cédrová v prospech: Ing.
Ján Pet‘o, Cédrová 496/11, 031 04 Liptovský Mikuláš — Podbreziny“:
— časť I. konštatuje — návrh schválený (17 za, 6 nehlasovali);
— čast‘ II. schval‘uje — návrh schválený (22 za).

Uznesenie bob prijaté pod číslom 77/2024.

Mgr. Neset — predložil jednotlivé návrhy k bodu „Návrh na prevod nehnutel‘ného majetku
mesta z dóvodu hodného osobitného zretel‘a spósobom podl‘a 9a ods. 15 písm. f) zák. č.
138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, v k. ú. Palúdzka, na ul. Vranovská, v prospech:
Martin Holéci a manž. Ľudmila Holéciová, Vranov 501/32, 031 01 Liptovský Mikuláš —

Palúdzka“:
— časť I. konštatuje — návrh schválený (22 za);
— čast‘ II. schval‘uje — návrh schválený (21 za, I nehlasoval).

Uznesenie bob prijaté pod číslom 78/2024.

Mgr. Neset — predložil jednotlivé návrhy k bodu „Návrh na prevod nehnutel‘ného majetku
mesta obchodnou verejnou súťažou podl‘a 9a ods. 1 písm. a) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku
obcí v platnom znení, v k. ú. Liptovský Mikuláš, nachádzajúceho sa na ul. Majeríková, a to:
bytu č. 12, na 2 poschodí, vchod Č. 1, o celkovej výmere 37,73 m2 v celosti, k nemu
prislúchajúci spoluvlastnícky podiel priestoru na spoločných Častiach a spoločných
zariadeniach domu, na príslušenstve vo vel‘kosti 3773/l l6086-ín a spoluvlastnicky podiel k
pozemku parc. č. KN-C 3 54/3 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 451 m2 vo vel‘kosti
3773/11 6086-ín v bytovom dome — BYTOVKA C.S. 1215, súpisné číslo 1215, spoluvlastnícky
podiel k pozemku parc. č. KN-C 354/l zastavaná plocha a nádvorie o výmere 510 m2 vo
vel‘kosti 3773/1 16086-ín a spoluvlastnicky podiel k pozemku parc. č. KN-C 354/2 záhrada o
výmere 373 m2 vo vel‘kosti 3773/l 16086-in“:
— časť I. konštatuje — návrh schválený (21 za, I zdržal sa);
— čast‘ II. schval‘uje — návrh schválený (20 za, 2 zdržali Sa).

Uznesenie bob prijaté pod číslom 79/2024.
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Mgr. Neset — predložil jednotlivé návrhy k bodu „Návrh na prevod nehnutel‘ného majetku
mesta obchodnou verejnou sút‘ažou podl‘a 9a ods. 1 písm. a) zák. č. 138/199 1 Zb. o majetku
obcí v znení neskorších predpisov, a to pozemku parc. č. KN-C 2189/2 zastavaná plocha a
nádvorie o výmere 123 m2, k. ú. Liptovský Mikuláš“:
— čast‘ I. konštatuje — návrh schválený (20 za, 1 zdržal sa, 1 nehlasoval);
— čast‘ II. schval‘uje — návrh schválený (20 za, 3 zdržali sa).

Uznesenie bob prijaté pod číslom 80/2024.

Mgr. Neset — predložil jednotlivé návrhy k bodu „Návrh na prevod nehnutel‘ného majetku
mesta obchodnou verejnou sút‘ažou podl‘a 9a ods. 1 písm. a) zák. Č. 138/1991 Zb. o majetku
obcí v platnom znení, a to pozemkov parc. Č. KN-C 1327/159 ostatná plocha o výmere 218 m2,
parc. č. KN-C 1327/160 ostatná plocha o výmere 484 m2 a parc. Č. KN-C 1327/68 ostatná
plocha o výmere 20 m2, podl‘a geometrického plánu č. LM — 64/2024 v k. ú. Okoličné“:
— Časť I. konštamje — návrh schválený (21 za, 1 zdržal sa, 1 nehlasoval);
— čast‘ II. schval‘uje — návrh schválený (21 za, 2 nehlasovali).

Uznesenie bob prijaté pod Čísbom 81/2024.

Mgr. Neset — predložil jednotlivé návrhy k bodu „Návrh na prebytoČnost‘ a spósob prevodu
nehnutel‘ného majetku mesta z dóvodu hodného osobitného zretel‘a spósobom podt‘a 9a ods.
15 písm. f) zák. Č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, v k. ú. OkoliČné, na ul.
Vitálišovská, v prospech: Roman Kubík a manž. Iveta Kubíková, Pálenícka 665/18, 031 04
Liptovský Mikuláš — OkoliČné — uzatvorením zámennej zmluvy“:
— Časť I. konštatuje — návrh schválený (23 za);
— Čast‘ II. schval‘uje — návrh schválený (22 za, 1 nehlasoval).

Uznesenie bob prijaté pod čísbom 82/2024.

Mgr. Neset — predložil jednotlivé návrhy k bodu „Návrh na prebytoČnost‘ a spósob prevodu
nehnutel‘ného majetku mesta z dóvodu hodného osobitného zretel‘a spósobom podl‘a 9a ods.
15 písm. 1) zák. Č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, v k. ú. Il‘anovo, na ul. Za
vodou, v prospech: Ján Filka a manž. Jana Filková, M. PišÚta 726/3 6, 031 01 Liptovský Mikuláš
— Staré Mesto“:
— časť I. konštatuje — návrh schválený (22 za, 1 nehlasoval);
— časť II. schval‘uje — návrh schválený (20 za, 3 nehlasovali).

Uznesenie bob prijaté pod číslom 83/2024.

Mgr. Neset — predbožil jednotlivé návrhy k bodu „Návrh na prebytočnost‘ a spósob prevodu
nehnuteľného majetku mesta z dóvodu hodného osobitného zretel‘a spósobom podl‘a 9a ods.
15 písm. ľ) zák. Č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, v k. Ú. OkoliČné, ul. Hrušková
v prospech: COOP Jednota Liptovský Mikuláš, spotrebné družstvo, ul. 1. mája 54, 031 25
Liptovský Mikuláš, ICO: 00168963“:
— Čast‘ I. konštatuje s doplnením predkladatet‘ky — návrh schválený (22 za, 1 nehladoval);
— Čast‘ II. schval‘uje — návrh schválený (23 za).

Uznesenie bob prijaté pod Čísbom 84/2024.
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Mgr. Neset — predložil jednotlivé návrhy k bodu „Návrh na prebytočnost‘ a spósob prevodu
nehnuteľného majetku mesta z dóvodu hodného osobitného zretel‘a podl‘a 9a ods. 15 písm. f)
zák. č. 138/199 1 Zb. o majetku obcí v platnom znení, v k. ú. Liptovská Ondrašová, na ul. Role,
v prospech: 1. Pavel Rojček a Monika Rojčeková, Pod Dielom 347/42, 031 05 Liptovský
Mikuláš — Liptovská Ondrašová, 2. Andrea Roj čeková, Pod Dielom 347/42, 031 05 Liptovský
Mikuláš — Liptovská Ondrašová; návrh na zrušenie uznesení mestského zastupitel‘stva
Liptovský Mikuláš zo dňa 11. 09. 2023 číslo 91/2023 a zo dňa 11.04.2024 číslo 25/2024“:
— čast‘ I. konštatije — návrh schválený (23 Za);

— čast‘ II. schval‘uje — návrh schválený (23 za);
— čast‘ III. ruší — návrh schválený (22 za, 1 nehlasoval).

Uznesenie bob prijaté pod číslom 85/2024.

Mgr. Neset — predložil jednotlivé návrhy k bodu „Návrh na uzatvorenie Zmluvy o zriadení
vecného bremena spočívajúce v práve uloženia inžinierskej siete — plynovej prípojky a v práve
vstupu osób a vjazde vozidiel z dóvodu údržby, opráv a rekonštrukcie plynovej prípojky a za
účelom prevádzkovania tejto siete v k. ú. Palúdzka, ul. Petrovičovo nábrežie, v prospech
vlastníkov bytov v BD súp. Č. 1569 a BD súp. č. 1570“:
— čast‘ I. konštatuje — návrh schválený (23 za);
— čast‘ II. schval‘uje — návrh schválený (23 za).

Uznesenie bob prijaté pod číslom 86/2024.

Mgr. Neset — predložil jednotlivé návrhy k bodu „Návrh na uzatvorenie Zmluvy o budúcej
zmluve o zriadení vecného bremena spočívajúce v práve uloženia inžinierskej siete —

podzemného káblového elektrického VN vedenia v k. ú. Liptovská Ondrašová, ul. Revolučná,
v prospech spoločnosti Stredoslovenská distribučná, a.s., Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Zilina“:
— čast‘ I. konštatuje — návrh schválený (23 za);
— čast‘ II. schval‘uje — návrh schválený (23 za).

Uznesenie bob prijaté pod číslom 87/2024.

Mgr. Neset — predložil jednotlivé návrhy k bodu „Návrh na uzatvorenie Zmluvy o zriadení
vecného bremena spočívajúce v práve uloženia inžinierskych stavieb — NN elektrická prípojka,
teplovod a práva vstupu za účebom prevádzkovania týchto sietí, v k. ú. Okoličné, ul.
Smrečianska, v prospech spoločnosti Mestské športové zariadenia, s.r.o. Stúrova 1989/41, 031
42 Liptovský Mikuláš“:
— čast‘ I. konštatuje — návrh schválený (23 za);
— čast‘ II. schval‘uje — návrh schválený (23 za).

Uznesenie bob prijaté pod čísbom 88/2024.

6/ ROZPOČTOVÉ OPATRENIA MESTA LIPTOVSKÝ MIKULÁŠ NA ROK 2024

Správu predbožil Ing. Ivan Košík, poverený prednosta MsÚ. Priblížil, že rozpočtové
opatrenia sa týkajú potreby opravy strešnej krytiny na krytej plavárni, doplatku za
prevádzkovanie MHD spoločnosti Arriva Liorbus, a. s. a rekonštrukcie zostávajúceho úseku
cesty v mestskej časti Andice v blízkosti cesty 1/18. Taktiež došlo k prehodnoteniu pobožiek,
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ktoré sa budú realizovat‘ zo schváleného úveru vo výške 1 740 000 €. Niektoréje totiž potrebné
realizovat‘ v tomto kalendárnom roku (oddychová a relaxačná zóna Podbreziny; prípravná a
projektová dokumentácia — nájomný bytový dom Palúdzka; rekonštrukcia a modernizácia
miestnych komunikácií — chodník Ondrašová; prípravná a projektová dokumentácia — obnova
verejného osvetlenia), mé je možné realizovať až v roku 2025 ako napríklad realizácia
parkovacej politiky. Príprava, všetky projektové záležitosti či verejné diskusie prebehnú ešte
v roku 2024. Oddychová a relaxačná zóna Podbreziny bude financovaná z časti z daru vo výške
50 000 €‚ ktoré mesto dostalo po výstavbe obchodného centra, a z časti z vlastných
prostriedkov mesta, aby sa naraz vybudoval jednotný a komplexný celok s predbežnou
hodnotou zákazky 107 177 €. Verejné osvetlenie mesto nevníma len ako samotné osvetlenie so
svetelnými bodmi, atak je potrebné zrekonštruovať aj rozvody a stožiare, aby boli v budúcnosti
pripravené pre smart riešenia a digitalizáciu.

Do rozpravy sa prihlásili Mgr. Šufliarská, Mgr. Dvorščáková, Mgr. Kultan, Ing. Bobák, M.
Paška a Ing. Urbanovič.

Mgr. Šufliarská mestské zastupitel‘stvo v júni 2023 schválilo úver na rekonštrukciu strechy
na krytej plavárni vo výške 200 000 € a tak ju zaujíma, prečo sa predkladá d‘alšia rozpočtová
zmena týkajúca sa strechy na krytej plavárni. V septembri 2023 bob mestskému zastupitel‘stvu
predložené uznesenie s informáciou o plnení podmienok zmluvy medzi mestom a Arriva
Liorbus, a. s. za rok 2022. Za rok 2023 takáto informácia chýba, mestské zastupiteľstvo tak
nemá vedomost‘ o výške straty. Prekvapila ju informácia, že v prípade Základnej školy Miloša
Janošku sa havarijný Stav kanalizácie podaribo vyriešit‘ prečistením a doplnením čerpadla.
Z vlastnej skúsenosti vie, že stav kanalizácie je dlhodobo kritický a doteraz sa ho nedaribo
vyriešit‘ prečistením. Križovatka pri Bociane je dlhodobo nevyhovujúca, v prípade stavby
mestskej bytovky dójde k d‘alšiemu zvýšeniu intenzity dopravy. Očakáva, že v Spojitosti
s plánovaním takéhoto projektu dójde aj k vyriešeniu dopravnej situácie.

Mgr. Ama Dvorščáková, poslankyňa mestského zastupitel‘stva — v prípade vykurovania DSS
má z nemocnice informácie, že je potrebná komplexná rekonštrukcia vykurovacích rozvodov
a kotolne. Nemocnica pred približne rokom oznámila, že nemóže pokračovat‘ v dodávkach
tepla pre DSS vjej areáli.

Mgr. Kultan — myslí si, že stavba nájomných bytov nie je dobrou politikou mesta, možno
s výnimkou sociálnych bytov. Nájomné byty nic sú v porovnaní s komerčným bývaním
výrazne lacnejšie, príjem pre mesto nic je výrazný a prenajímanie bytov nie je úlohou mesta.
Následne predložil pozmeňujúci návrh, aby sa z rozpočtovej položky „Propagácia, reklama
a inzercia — redizajn loga mesta“ presunulo 7 000 € na novú rozpočtovú položku „Prípravná
a projektová dokumentácia — chodník pre peších Pod Stráňami, Staré Mesto“. Ide o pomerne
využívanú ulicu, plánuje sa tam d‘alšia výstavba a chodník tam stále nieje vybudovaný. Myslí
si, že parkovacia politika nebude v tomto volebnom období pripravená, hoci vedenie mesta
viackrát tvrdilo opak. K obnove verejného osvetlenia podotkol, že práve v roku 2024 ho má
spoločnost‘ FIN.M.O.S., a. s. odovzdat‘ naspát‘ mestu a to v špičkovom stave. Teraz sa však
navrhuje vyčlenenie fmaricií na jeho rekonštrukciu a modernizáciu.

S faktickou poznámkou na vystúpenie Mgr. Kultana sa prihlásili Ing. Géci, Ľ. Trizna.
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Ing. Matei Géci, poslanec mestského zastupitel‘stva — v súčasnosti mesto vlastní približne 550
nájomných bytov a myslí si, že náklady na takýto nájom sú dramaticky nižšie v porovnaní
s komerčným bývaním. Je to približne jedna tretina.

Ľuboš Trizna, zástupca primátora mesta — Mgr. Kultan v minulosti podporu kandidáta na
primátora, ktorý mal v programe práve výstavbu sociálnych bytov v meste. V roku 2011
vtedajšia poslanecká váčšina zastavila proces rozvoja verejného osvetlenia.

Mgr. Kultan — nesúhlasí s názorom Ing. Géciho. Ľ. Trizna by mal rozlišovat‘ medzi sociálnym
a nájomným bývaním.

Ing. Jozef Bobák, poslanec mestského zastupitel‘stva — v minulosti mesto platilo cez
F1N.M.O.S, a. s. za elektrickú energiu výrazne viac ako boli bežné komerčné ceny. Mesto
Ružomberok zrekonštruovalo verejné osvetlenie za 2 600 000 €, pričom má menej ako 60%
osvetlenia žiarivkami. Ing. Géci je aktívny v developerských projektoch, ktoré sa však netýkajú
nájomného bývania. V mestskej časti Palúdzka stúpol počet neprispósobivých občanov. V roku
2019 bola predložená mestskému zastupitel‘stvu správa o tom, že len v tejto mestskej časti
predstavovali dlžoby za nájomné 1 200 000 €. Súčasné vedenie mesta avizovalo zavedenie
parkovacej politiky už pred desiatimi rokmi.

S faktickou poznámkou na vystúpenie Ing. Bobáka sa prihlásili Mgr. Kultan, Ľ. Trizna, Ing.
Géci, JUDr. Martaus.

Mgr. Kultan — v prípade verejného osvetlenia bola nastavená najvyššia možná tarifa na nákup
elektrickej energie, za ktorú nikto iný na Slovensku nenakupoval.

Ľ. Trizna — ak má Ing. Bobák pocit, že niekto niečo falšoval, mal by to nešit‘ s príslušnými
orgánmi. V roku 2011 vtedajšia poslanecká váčšina dosiahla to, že sa o verejné osvetlenie
starala firma z Prešova, ktorá vlastne ani neexistovala.

Ing. Géci — nikdy v živote v minulosti nestaval v Palúdzke žiadnu bytovku, len predal čast‘
pozemkov niekomu, kto tam bytovku staval.

JUDr. Tomáš Martaus, poslanec mestského zastupitel‘stva — je potrebné hl‘adat‘ cesty
bezproblémového spolužitia medzi majoritným obyvatel‘stvom a marginalizovanou rómskou
komunitou.

Ing. Bobák — Ing. Géci sa zúčastnil rokovaní ohl‘adom historického územia mestskej časti
Palúdzka. Len v tejto mestskej časti predstavovali v roku 2019 dlžoby za nájomné 1 200 000 €
a napokon sa na ne budú musiet‘ poskladat‘ všetci obyvatelia mesta.

Michal Paška, poslanec mestského zastupitel‘stva — v prípade oddychovej zóny na
Podbrezinách ho zaskočila výška investície zo strany mesta, vec mu však bola vysvetlená Ing.
Košíkom a Ing. Urbanovičom a akceptuje to. Pri príprave rozpočtu na nasledujúci rok je však
potrebné mysliet‘ na opravy chodníkov na uliciach Kemi, Lounská, Senická, Opavská. Nemajú
asfaltový povrch, sú tam len betóny, a to v zlom stave.

9



Ing. Urbanovič — pri príprave projektu sa najskór počítalo len s využitím financií, ktoré mesto
získalo ako dar, ale napokon sa pristúpilo k variantu celkovej revitalizácie lokality aj
s finančným prispením mesta. Mesto plánuje vybudovat‘ nájomné byty pre mladé rodiny.
Záujemcov, ktorí sú v tiesni, je v meste vel‘a. Vyj adrenie Mgr. Kultana považuje za neznalost‘
problematiky. Ak by bola ponechaná v platnosti póvodná zmluva, situácia v prípade
FFN.M.O.S., a. s. by bola v súčasnosti úplne odlišná. Spoločnost‘ mala póvodne povinnost‘
vykonávat‘ údržbu verejného osvetlenia či každých pát‘ rokov vymieňat‘ svietidlá.

S faktickou poznámkou na vystúpenie Ing. Urbanoviča sa prihlásili Mgr. Šufliarská, Ing.
Bobák, Mgr. Kultan, Ľ. Trizna.

Mgr. Šufliarská — nespochybňuje, že relaxačná zóna na Podbrezinách je prospešná, ale nie je
vhodné, aby sa to nešilo napriklad na úkor havarijného stavu kanalizácie na základnej škole
v centre mesta.

Ing. Bobák — žalobu v prípade FIN.M.O.S., a. s. zrušilo v roku 2014 súčasné vedenie mesta,
odvtedy sa na verejnom osvetlení nič neurobilo.

Mgr. Kultan — pred každým občanom mesta si dokáže obhájit‘ svoj názor, že úlohou mesta nie
je stavat‘ nájomné byty.

Ľ. Trizna — v prípade modernizácie verej ného osvetlenia budú ovládatel‘né jednotlivé vetvy a zo
sodíkových výbojok sa prejde na LED osvetlenie pni úspore 50 — 60 %.

Ing. Ivan Košík, poverený prednosta MsÚ — v prípade opravy strechy na krytej plavárni sa
opravila čast‘ strechy z úveru, ktorý bol načerpaný vo výške 165 619,03 €. Tentoraz ide o inú
čast‘ strechy, ktorá nemohla byť dodatočne doplnená do projektu. Nemocnica v liste z 2.
septembra 2024 oznámila, že súhlasí s pokračovaním zmluvy z roku 2006 týkajúcej sa dodávok
tepla a vody pre DSS.

Ing. Gabriel Lengyel, vedúci odboru dopravy, životného prostredia a výstavby MsU — v prípade
MHD bola strata za rok 2023 vo výške 315 477 € a správa bola mestskému zastupitel‘stvu
predložená 6. júna 2024. Rozpočtová zmena sa týka čiastočného krytia tohto závázku, časť už
bola krytá v póvodnom rozpočte. Havarijná situácia na základnej škole sa nepotvrdila, na
základe pnieskumu kamerou sa zistilo len upchatie kanalizácie, ktoráje teraz už plne funkčná.
Všetky investičné zámery v Palúdzke sa musia prispósobit‘ požiadavkám z dopravného
prieskumu a bude musiet‘ dójst‘ k výstavbe novej križovatky.

Ing. Blcháč, PhD. — v minulosti poslanecká váčšina vrátane Mgr. Kultana odsúhlasila predaj
Liptov arény v hodnote 6 000 000 € za 600 000 €‚ predaj tepelného hospodárstva v hodnote
2 500 000 € za 1 500 000 €. V prípade FIN.M.O.S., a. s. všetky trestné oznámenie preverili
orgány činné v trestnom konaní a všetko bob v poriadku. Predošlá poslanecká väčšina
zastavila plánované rekonštrukcie miestnych komunikácií a preto sa k tornu pnistupuje až teraz
s výrazným odstupom. Mnoho ciest a chodníkov už mohlo byt‘ dávno zrekonštruovaných.

Mgr. Neset — predbožil jednotlivé návrhy:
— pozmeňujúci návrh Mgr. Kultana presunút‘ 7 000 € rnedzi položkami rozpočtu — návrh
neschválený (11 za, 7 proti, 3 zdržali sa, 2 nehlasovali);
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— časti I. konštatuje a II. bene na vedomie — návrh schválený (18 za, 1 proti, 3 zdržali sa, 1
nehlasoval);
— čast‘ III. schval‘uje — návrh schválený (16 za, 2 proti, 3 zdržali sa, 2 nehlasovali).

Uznesenie bob prijaté pod čislom 89/2024.

7/ VÝSLEDKY HOSPODÁRENIA OBCHODNÝCH SPOLOČNOSTÍ, V
KTORÝCH MÁ MESTO LIPTOVSKÝ MIKULÁŠ MAJETKOVÚ ÚČASŤ, ZA
ROK 2023

Správu predložil Ľuboš Trizna, zástupca primátora mesta. Približil, že mesto malo k 31.
decembru 2023 majetkovú účast‘ v obchodných spoločnostiach Televizia Liptov, a. s.,
F1N.M.O.S, a. s., Liptovská vodárenská spoločnosť, a. s., LMT, a. s., Mestský hokejový klub
32 Liptovský Mikuláš, a. s., Tranoscius, a. s. a Mestské športové zaniadenia, s. r. o. Nakol‘ko
MHk32 bol v máji 2023 predaný, v nasledujúcom roku už jeho výsledky hospodárenia
prezentované nebudú. V prípade LMT, a. s. podotkol, že funkčné obdobie člena dozornej rady
Ota Macka sa skončilo 15. marca 2023 a od nasledujúceho dňa sa členom dozornej rady stal Ľ.
Trizna.

Do rozpravy sa pnihlásili Mgr. Kultan, Ing. Géci.

Mgr. Kultan — nie je mu úplne jasné, ako funguje a kto vlastne riadi Televíziu Liptov.
FU‘LM.O.S, a. s. je každoročne v státisícových stratách a mesto má s ňou obrovské náklady.
LMT, a. s. je vd‘aka rozhodnutiam predošlého vedenia každý rok v kladnom hospodárskom
výsledku a mesto tak získava každý rok do rozpočtu viac ako stotisíc eur. V prípade Mestské
športové zaniadenia, s. r. o. má podozrenie, že konatelia pochybili vo vážnych veciach.

S faktickou poznámkou na vystúpenie Mgr. Kultana sa prihlásili Ing. Urbanovič, Ing. Géci.

Ing. Urbanovič — Mgr. Kultan stále iba používa invektívy.

Ing. Géci — LVS, a. s. je zastabilizovaná a dosiahla vyrovnaný hospodársky výsledok. Množstvo
mých vodárenských spoločnosti malo hlbokú stratu, čo je aj dósledkom zle nastavenej cenovej
politiky Úradu pre reguláciu siet‘ových odvetví.

Ing. Géci — účtovný výsledok hospodárenia LVS, a. s. je zisk vo výške viac ako 13 000 € a strata
po zdanení vznikla dósledkom zaúčtovania odloženej dane z pníjmov na základe opatrenia
ministerstva financií. Podaribo sa udržat‘ zamestnanost‘ v spoločnosti, všetky účtovné materiály
bobi jednohlasne schválené všetkými akcionármi prítomnými na valnom zhromaždení.

S faktickou poznámkou na vystúpenie Ing. Géciho sa pnihlásil Mgr. Kultan.

Mgr. Kultan — kl‘účové je strategické plánovanie a investovanie do obnovy, aby postupne
nenarástob investičný dlh.



Ing. Géci — spomínané záležitosti sú predmetom rokovania predstavenstva, dozornej rady
a valného zhromaždenie, kde má svoje zastúpenie aj mesto. ide o záležitosti a metodiku
vyplývajúcu zo zákona, nie z manažérskych rozhodnutí.

Ing. Blcháč, PhD. — v minulosti poslanecká väčšina vrátane Mgr. Kultana odsúhlasila predaj
tepelného hospodárstva v hodnote 2 500 000 € za I 500 000 €. Za minulý rok mesto dostalo
dividendy vo výške 67 000 €. Mesto však definitívne prišlo o správu tepelného hospodárstva.
V roku 2010 súčasné vedenie mesta pripravilo rozpracované europrojekty v hodnote
60 000 000 €‚ míňalo ich vedenie LVS, a. s. na čele s MUDr. Slafkovským a Mgr. Kultanom.

Mgr. Neset — predložil na hlasovanie návrh uznesenia ako celok bez zmeny.

Mestské zastupitel‘stvo predložený návrh schválilo (19 za, 2 zdržali sa, 2 nehlasovali).
Uznesenie bob prijaté pod číslom 90/2024.

8/ SPRÁVA O ČINNOSTI ZPRUŽENÍ, V KTORÝCH MÁ MESTO LIPTOVSKÝ
MIKULÁŠ ÚČASŤ, ZA ROK 2023

Správu predložil Ľuboš Trizna, zástupca primátora mesta. Upozornil, že XXXV.
snem Unie miest Slovenska 8. júna 2023 vo Zvolene rozhodol o zmene stanov, na základe ktorej
je od 1. 1. 2024 vylúčené, aby členské mesto bob členom Unie miest Slovenska a zároveň aj
organizácie ZMOS. Doteraz bob mesto Liptovský Mikuláš členom obidvoch združení, touto
zmenou mesto zostalo len členom ZMOS.

Mr. Neset — predložil na hlasovanie návrh uznesenia ako celok — bez zmeny.

Mestské zastupitel‘stvo predložený návrh schválilo (20 za, 2 zdržali sa, 1 nehlasoval).
Uznesenie holo prijaté pod číslom 91/2024.

9/ SPRÁVA O VÝSLEDKU KONTROLY: KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ
MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V LIPTOVSKOM MIKULÁŠI

Správu predbožila Mgr. Bibiana Forgáčová, hlavná kontrolórka mesta. Uviedla, že
v roku 2023 bob prijatých 140 uznesení, pričom platných bob 139. Z nich je splnených 135
a štyri uznesenia sú v plnení (zvýšenie kapacity triedeného zberu odpadu; úver
z environmentálneho fondu a vybudovanie verejného vodovodu a kanalizácie; obstaranie
zmien a doplnkov územného plánu č. 7; úver na rekonštrukciu mestských komunikácií). Neboli
zistené žiadne kontrolné nedostatky spósobené tým, že by sa na plnení uznesení nepracovalo a
nerealizovali sa úlohy. Odóvodnenia považovala za objektívne.

Mgr. Neset — predložil na hlasovanie návrh uznesenia ako celok — bez zrneny.

Mestské zastupitel‘stvo predložený návrh schválilo (21 za, 1 zdrža[ sa, I nehlasoval). Uznesenie
bob prijaté pod číslom 92/2024.
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10/ SPRÁVA O VÝSLEDKU KONTROLY: KONTROLA PROCESU
VYBAVOVANIA SŤAŽNOSTÍ - VEREJNOPROSPEŠNÉ SLUŽBY
LIPTOVSKÝ MIKULÁŠ

Správu predložila Mgr. Bibiana Forgáčová, hlavná kontrolórka mesta. Priblížila, že ide
o druhý kontrolovaný subjekt v rámci spoločnej kontroly, ktorej prvú čast‘ predložila na
júnovom zasadnutí. Pri kontrole boli zistené niektoré nedostatky a VPS pri kontrolných
zisteniach skonštatovali, že nemajú námietky voči zisteným nedostatkom a navrhli opatrenia,
aby tieto nedostatky v budúcnosti nevznikali.

Mgr. Neset — predložil na hlasovanie návrh uznesenia ako celok — bez zmeny.

Mestské zastupitel‘stvo predložený návrh schválilo (19 za, 2 zdržali sa, 2 nehlasovali).
Uznesenie bob prijaté pod číslom 93/2024.

11/ INTERPELÁCIE

MICHAL PAŠKA
Interpeloval primátora mesta:
Pri tržnici na Podbrezinách chýba pri chodníku smerom na Smrečiansku ulicu čast‘
zábradlia. Požiadal o jeho doplnenie najmä kvóli bezpečnosti chodcov.

Interpeloval primátora mesta:
Poprosil, aby sa postupne začala venovat‘ pozornosť téme výstavby chodníka od pešej
zóny na horných Podbrezinách pri Lipovej ulici smerom k lyžiarskemu vleku popri
hlavnej ceste. Chodci smerujúci k vleku musia chodit‘ po frekventovanej ceste, čo je
nebezpečné.

Interpeloval primátora mesta:
Opätovne pripomenul požiadavku opravy prístupovej cesty pred Základnou školou
Janka Kráľa na Podbrezinách, ktorá je v zlom stave, na viacerých miestach úplne chýba
asfalt.

Interpeloval primátora mesta:
Objekt fitness centra pri pešej zóne na Podbrezinách sa postupne mení. Pred ním sú
kvetináče, ktoré patria mestu, no sú už dost‘ opotrebované. Najmä z estetických
dóvodov, ked‘že ide o vel‘mi frekventované miesto, navrhuje ich výmenu.

Interpeloval primátora mesta:
Na Katolíckom dome a blízko hlavnej pošty sú dve tabule na smútočné oznámenia.
Tabule je potrebné vyčistit‘, je na nich vel‘ké množstvo nálepiek, ktoré st‘ažujú
umiestnenie nových smútočných oznámení.

JUDR. TOMÁŠ MARTAUS
Interpeloval primátora mesta:
V areáli Základnej školy s materskou školou Demänovská ulica sa nachádza futbalové
ihrisko. Predtým sa s vedením mesta ústne dohodlo, že v prípade, ak sa nepodarí získat‘
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financie z nejakej výzvy, tak by mesto pristúpilo k operatívnym zásahom, najmá
k výmene zdevastovanej hracej plochy. Zaujíma ho, v akom stave je rekonštrukcia danej
plochy.

Ing. Blcháč, PhD. — hl‘adajú sa riešenia, napríklad cez fond na podporu športu.

ING. ĽUBOMÍR RAŠI
Interpeloval primátora mesta:
Ozvali sa mu občania zo Stodolovej ulice s tým, že na ceste medzi bytovým domom a
garážami sa nachádzajú vel‘ké a hlboké výtlky. Ak nieje možná kompletná rekonštrukcia,
bob by dobré aspoň zaplátat‘ výtlky.

Ing. Blcháč, PhD. — rekonštrukcia Stodolovej ulice je naplánovaná na budúci rok,
operatívne je možné výtlky zaplátat‘.

Interpeloval primátora mesta:
Zaujíma ho, či sa neuvažuje nad osvetlením cyklochodníka, najmá v bokalite pri
pumptracku.

Interpeloval primátora mesta:
Na Hodžovej ulici, ktorá je hlavným t‘ahom smerom k železničnej stanici, je viacero
problematických úsekov. V najhoršom stave je chodník medzi Hodžovou ulicou
a Rohonciho záhradou.

bag. Blcháč, PhD. — rekonštrukcia Hodžovej ulice je naplánovaná na rok 2026, spojnicu
s Rohonciho záhradou je možné vyriešit‘ na budúci rok cez vel‘koplošné opravy.

MGR. ANNA DVORŠČÁKOVÁ
Interpelovala primátora mesta:
V Základnej škole na Nábreží Dr. Aurela Stodolu došlo počas rekonštrukčných prác na
atletickom štadióne k poškodeniu komunikácie v areáli školy. Ak je to možné, bob by
dobré túto skutočnost‘ reklamovat‘ vo firme, ktorá rekonštrukčné práce vykonávala,
ked‘že poškodenie spósobili nákladné vozidlá.

Interpelovala primátora mesta:
V Základnej škole na Nábreží Dr. Aurela Stodolu sa rekonštruovala telocvičňa, avšak
bleskozvody zostali v póvodnom stave. Je potrebné ich dat‘ do vyhovujúceho stavu.

Interpelovala primátora mesta:
Na základe školského zákona by bob do VZN mesta potrebné zapracovat‘ povinnost‘
odpustenia režijných nákladov na stravovanie v školskom zariadení. Táto skutočnost‘ sa
dodržiava, ale nie je to zapracované do VZN.

MUDR. JAROSLAV BAROK
Interpeloval primátora mesta:
Do návrhu rozpočtu na nasledujúci rok by navrhol zapracovat‘ vybudovanie
vel‘koobjemných odpadových nádob, ktoré sú uložené v zemi. Predovšetkým na ul. Pod
Slivkou 519 a 512, ked‘že mnohí chatári zo Žiarskej doliny a zo záhradkárskej osady
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hádžu do kontajnerov netriedený a záhradný odpad vo vel‘kých vreciach. V prípade
podzemných kontajnerov by to už nebolo možné.

Interpeloval primátora mesta:
Chodník rnedzi autobusovou zástavkou na Garbiarskej ulici a obchodom Billa je jedným
z najhorších v meste s množstvom výtlkov ajám. Najmä starší občania a mamičky
s kočíkmi majú problém ním prejst‘.

Ing. Blcháč, PhD. — plánovaná je rekonštrukcia v úseku od autobusovej zástavky na
Garbiarskej ulici po textilku.

Interpeloval primátora mesta a riaditel‘a VPS:
Opakovane upozorňoval na nedostatočné kosenie. Naposledy sa na Podbrezinách kosilo
koncom júna. Trávy odvtedy vypchli a alergici mali vel‘ké problémy. Poprosil o úpravu
harmonogramu prác, pričomje ochotný vo veci poradiť. Tiež by bob vhodné obyvatel‘om
vopred oznámit‘, že sa bude kosit‘, aby si mohli preparkovat‘ vozidlá.

Interpeloval zástupcu primátora mesta Ľ. Trizna:
Zaujíma ho, ako je zaistená bezpečnost‘ na pumptracku a či je povinnost‘ou nosit‘ na tomto
športovisku prilbu.

Ľ. Trizna — na pumptracku je zverejnený prevádzkový poriadok s tým, že sa majÚ
dodržiavat‘ určité podmienky a povimosťou je aj používat‘ prilby.

ING. TOMÁŠ MEDVEĎ
Interpeloval primátora mesta:
Parkovacia plocha pri materskej škole Žirafka je využívaná na pozdÍžne parkovanie pri
nástupe a výstupe detí z áut. Bob by vhodné zvážit‘ vyznačenie miest určených na nástup
a výstup detí z áut v určitom vymedzenom čase a s maximálnou dobou státia.

Interpeloval primátora mesta:
Na ulici medzi reštauráciou Pávik a Vrbickou ulicou nie je osadená žiadna dopravná
značka. Malo by teda platiť pravidlo pravej ruky, avšak mnohí vodiči prichádzajúci zo
smeru od bývalej pošty automaticky predpokladajú, že sú na hlavnej ulici. Preto by sa
mala doplnit‘ dopravná značka „daj prednost‘ v jazde“ v smere od reštaurácie Pávik.

Interpeloval primátora mesta:
Bob by vhodné vysadit‘ stromy, prípadne zvážit‘ mé alternatívy tienenia v okolí detského
ihriska pri Váhu.

Interpeloval primátora mesta:
Na križovatke Belopotockého a Pltnickej ulice je v zákrute potrebné opravit‘ vel‘ký výtlk.

Interpeloval primátora mesta:
Boto vytvorených viacero parkovacích miest na Nábreží Dr. Aurela Stodolu. Drobným
nedostatkom je, že navezená zemina je plná buriny, s čím je následne práca pri kosení.
Zaujírna ho, či by bob možné do procesu prevzatia stavby zaradit‘ podmienku kontroly
odovzdaných trávnatých plóch po prvom kosení.
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Interpeloval primátora mesta:
Na mestskom úrade boli doplnené Stojany S rezervoármi na pitnú vodu a požiadal, aby
bol jeden umiestnený aj pred obradnú sieň.

ING. JOZEF BOBÁK
Interpeloval primátora mesta:
Pri výjazde z Beníc na cestu 1/18 vpravo sa na súkromnom pozemku nachádzajú dva
suché stromy a je potrebné zabezpečit‘, aby ich vlastník odstránil.

Interpeloval primátora mesta:
Pri kultúrnom dome v mestskej časti Andice — Benice je potrebné dbat‘ na pravidelný
odvoz šatstva z príslušného kontajnera.

MGR. VINCENT KULTAN
Interpeloval riaditel‘ku Múzea Janka Král‘a:
Zaujíma ho, či sa novej pani riaditel‘ke podarilo stabilizovat‘ situáciu s odbornými
zamestnancami. Požiadal o e-mailovú odpoved‘.

Interpeloval riaditel‘a VPS:
Námestie je vo vel‘mi zlom stave — neupravené, chýbajú kocky, zvody sa prepadávajú.
Zaujíma ho, či sa situácia rieši a nechystá sa aj nejaká väčšia rekonštrukcia. Požiadal o e
mailovú odpoved‘.

Interpeloval člena mestskej rady Ing. arch. Lichardusa:
V súvislosti s prekládkou železnice sa do popredia opät‘ dostáva téma mostu na
Belopotockého ulici. Spýtal sa, či má Ing. arch Lichardus ako predseda komisie
územného rozvoja informácie o tom, či je most z lokality Hlboké zaradený do plánu ako
stavebný objekt, aké sú varianty napojenia a zaistenia bezpečnosti na cyklochodníku.

Ing. Blcháč, PhD. — žiadny most na Belopotockého ulici nebude. V minulosti to bola len
zámienka na zrušenie prekládky železnice, ktorá už bota takmer pripravená.

VLADIMÍR KUBO
Interpeloval primátora mesta:
Požiadal o výrub drevín na odbočke smerom do Il‘anova pred mostom, ked‘že dreviny sú
už značne odrastené a tak musia vodiči pri ich obchádzaní zachádzat‘ až do protismeru.

Interpeloval primátora mesta:
Pol‘nohospodárska ulica, ktorá bola počas budovania nového Vrbického mosta využívaná
ako obchádzková trasa, je v značne dezolátnom stave a bola by preto vhodná jej oprava.

12/ INFORMÁCIE

Ing. Ján Blcháč, PhD., primátor mesta, informoval, že mesto podpísalo memorandum
so Slovenskou kanoistikou, na základe ktorého by mohlo dójst‘ k spusteniu výťahu na lode
a prípadne aj k rekonštrukcii samotného kanála. Na podpis je pripravené aj memorandum o
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porozumení a nastavení priatel‘ských vzt‘ahov medzi mestom Liptovský Mikuláš, Slovenská

republika a krajorn Zhongning, autonómna oblast‘ Ningxia Huj, Čínska l‘udová republika.

V prípade verejného osvetlenie priblížil, že sa končí pätnást‘ročná zmluva so spoločnost‘ou

FIN.M.O.S., a. s. a na základe auditu dójde k rekonštrukcii káblových rozvodov. Kvóli zásahu

vtedajšej poslaneckej väčšiny v roku 2011 by mesto teraz malo zaplatit‘ viac ako 300 000 € za

neuplatňované daňové odpisy, čo je potrebné brat‘ do úvahy. Informoval, že d‘alšie plánované

zasadnutie mestského zastupitel‘stva sa uskutoční 21 novembra 2024.

13/ ZÁVER

Ing. Ján Blcháč, PhD., primátor mesta, pod‘akoval všetkým prítomným za účast‘

a zasadnutie mestského zastupitel‘stva ukončil.

1. ‚

ng. Ivan Košík Ing. Jái/fBlcháč, PhD.

poverený prednosta MsÚ pri tor mesta

Overovatelia zápisnice:

MUDr. Miroslav Bod‘a

41

Mgr. Ján Smieško

(J

Zapísal: Mgr. Ján Karašinský

V Liptovskom Mikuláši, 9. 10. 2024
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